

Wellrohr Profil Marderschutz *Anti-rodent-bite corrugated tubing*



Mardern den Appetit an KFZ-Teilen zu verderben ist schwierig. Unser Marderschutzprofil verschafft Abhilfe. Das geschlitzte Wellrohr ist in engen Biegeradien verlegbar und kann durch die Schlitzung einfach nachträglich verlegt werden. Die konzentrisch um die Längsachse angeordneten Wellen erbringen höchste mechanische Festigkeit, so dass das Produkt Marderangriffen (getestet vom Arbeitskreis Wildbiologie an der Justus-Liebig-Universität Gießen) Stand hält. Unser Marderschutz-Wellrohr ist selbstverlöschend nach FMVSS 302 und temperaturbeständig bis 300°C.

It is hard to ruin the appetite of rodents for cables in car components. Our anti-rodent-bite profile helps protect your car's cables. The slit corrugated tubing can be installed at small bend radii and allows easy retrofit installation. Corrugations that are concentrically arranged around the longitudinal axis provide maximum mechanical strength so that the tube withstands rodent bites (tested by the working group for Wilderness Biology at the Justus Liebig University, Gießen). Our anti-rodent-bite tubing is self-extinguishing according to FMVSS 302 and withstands temperatures of up to 300°C.

Material / Temperatur *Material / temperature*

- PA6 – FFMXD-(BS) 120°C
- PP – FFPYL-MOD-(BS) 135°C
- PA6 MOD – FFMYD-MOD 150°C
- ETFE – FFETFE 200°C
- PFA – FFPFA-(BS) 260°C

NW	Ø-I in mm	Ø-A in mm
4,5	4,3	7,1
7,5	6,3	9,6
9 S	9,2	13,3
11 S	11,1	16,4
13 S	13,3	18,4
16 S	15,9	21,2

AUTOMOTIVE

... driven by innovation